
gaan zij niet op. Men ontmoet valegenoten, men ervaart, hoe 
de studenten elders bij de universiteit betrokken zijn. In Lund 
waren wij in de gelegenheid de huisvesting der studenten op 
haar mérites te beoordelen. Men bezoekt universiteitszieken
huizen, laboratoria en bibliotheken en ervaart daarvan, terug
gekeerd, de invloed. 

Op 30 augustus 1968 brachten een aantal leden van de 
Tweede Kamerfractie van de Partij van de Arbeid een werk
bezoek aan de universiteit. Wij hebben dit bezoek op prijs 
gesteld; verwend door rechtstreekse belangstelling van de zijde 
van de Staten-Generaal zijn wij niet. Volksvertegenwoordiging 
en universiteit kunnen profijt hebben van ontmoeting en ge
sprek. 

In de studentenwereld werden ook lustra gevierd, het eerste 
van de Studentenvereniging Liber, het vierde - reeds ver
meld - van de Vereniging van Gereformeerde studenten te 
Amsterdam, het eerste van de Nieuwe Vereniging van Am
sterdamse studentes en het vierde van de Studentenraad aan 
de Vrije Universiteit. Het is altijd weer verrassend te ervaren, 
hoe iedere studentenvereniging haar eigen type heeft en hoe 
bij dergelijke feestelijke gelegenheden talenten zichtbaar wor
den, die men op grond van andere ontmoetingen niet of nau
welijks vermoedde. 

Aangezien ik straks nog iets over de plaats van de stu
denten in de organisatie der universiteit wil zeggen, laat ik 
het bij deze summiere vermelding van de lustra der algemene 
studentenorganisaties. 

Met de zorg voor de behartiging der studentenvoorzie
ningen in de ruimste zin hebben Directeuren met ingang van 
I september 1968 belast Dr. J. Kiers, voorheen eerste stu
dentendecaan te Delft. In de benoeming werden alle betrokken 
groepen gekend. Dr. Kiers is ons zeer welkom. Er gebeurt 
op het terrein van de studentenvoorzieningen veel, maar coör
dinatie en mede daardoor gericht beleid waren hard nodig. 

De besturende colleges. De directeur, de heer J. Tabak zag 
zich genoodzaakt om gezondheidsredenen af te treden. Wij 
betreuren dat ook voor onszelf. De heer Tabak heeft ons tel
kens doen merken, hoe zijn belangstelling niet alleen naar 
het bestuur van de universiteit, maar ook naar het werk, 
dat de aan haar verbonden mensen verrichten, uitging. Met 
een enkel woord in een spontaan gesprek kon hij bemoedigen 
en een verholen advies geven. Wij zijn hem niet het minst 
dankbaar om het vertrouwen, dat hij ons zonder reserve 
schonk. 

Op de op 28 juni 1968 gehouden jaarvergadering van de 
Vereniging voor Wetenschappelijk Onderwijs op Gerefor
meerde Grondslag werd de gedelegeerd directeur Ir. C. A. 
Doets herkozen, als opvolger van de heer Tabak Mr. J. W. 
Ubbink, directeur van de Nedlloyd Ongevallenverzekering, 
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